
Protokół Nr XXIII/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 maja 2012 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 10.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych i stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Na sali obrad brak radnego Bogdana Walczaka. 

  

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Józefowi Migdałkowi. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXII   sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 

kwietnia 2012 r. 

6. Informacja Starosty Zgierskiego dot. stanu dróg powiatowych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012 oraz 

zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Strykowie na 2012 r., 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

części nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

zawarcia umów, 

d) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu Samorządowym w 

Strykowie. 

 

10. Interpelacje i zapytania. 
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11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków zgłosił wniosek formalny o 

wprowadzenie do porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie następujących 

projektów uchwał: 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

 

 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych przewoźnikom i 

operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych przystanków, 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz 

Gminy Stryków nieruchomości położonej w Bratoszewicach. 

Innych wniosków dotyczących zmiany porządku obrad nie wniesiono. 

Głosowanie wniosku : 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących 

się 

Wnioskowane projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad XXIII sesji w pkt.     

9 e), 9 f), 9 g), 9 h). 

Radny Witold Śliwkiewicz  pytał czy jest obecny na Sali  zaproszony na dzisiejszą sesję 

Starosta Zgierski lub ktoś ze Starostwa Powiatowego w Zgierzu ? A skoro nie ma, to czy  w 

pkt 6 porządku obrad  mieszkańcy , którzy przybyli na sesję mogą zadawać pytania ? 

Porządek obrad po zmianie:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXII   sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 27 

kwietnia 2012 r. 

6. Informacja Starosty Zgierskiego dot. stanu dróg powiatowych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012 oraz 

zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Strykowie na 2012 r., 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

części nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

zawarcia umów, 

d) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu samorządowym w 

Strykowie, 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 
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f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

g) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych 

przystanków, 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na 

rzecz Gminy Stryków nieruchomości położonej w Bratoszewicach 

 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków na XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie  została powołana 

w następującym składzie: 

1. Radna Anna Ślęzak 

2. Radna Małgorzata Kiełbik 

3. Radna Marzena Skwarko 

 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 27 kwietnia 2012 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XXII sesji podczas obrad XXIII  sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 6. Informacja Starosty Zgierskiego dot. stanu dróg powiatowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica powiedział, że w związku z licznymi 

pytaniami radnych i sołtysów dot. stanu dróg powiatowych na dzisiejszą sesję został 

zaproszony Starosta Zgierski. Jak widać starosta nie skorzystał z zaproszenia, przybyli jednak 

mieszkańcy Woli Błędowej i ul. Wolskiej w Bratoszewicach, więc powinni powiedzieć o 

swoich problemach.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz zabierając głos powiedział, że na sali jest radny powiatu 

zgierskiego Pan Witold Kosmowski, więc można cześć pytań skierować do radnego. Radny 

Witold Śliwkiewicz pytał jak brzmi umowa dot. odnowienia drogi powiatowej ul. Wolskiej w 
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Bratoszewicach i w Woli Błędowej. Dalej radny mówił: nikt się mieszkańców nie pytał, nikt 

nie informował, powiat mieszkańcom zgotował taki los. Mieli utrudniony ruch pieszy, 

samochodowy, kurz, hałas. Tak dalej być nie może, w/w drogami jeździło 800 samochodów 

na dobę. Na ul. Wolskiej pozarywane są studzienki kanalizacyjne, rozjeżdżona droga, rowy 

melioracyjne niedrożne. Ten transport nie powinien odbywać się tymi drogami przez wieś, 

tylko drogą dojazdową, serwisową. Powiat powinien się zabezpieczyć, jeżeli powiat nie 

zabezpieczył dróg, to trudno, ul. Wolska miała kanalizację, odtworzony asfalt po tej 

inwestycji przez burmistrza, teraz nie ma nic.  

 

Głos zabrali mieszkańcy ulicy Wolskiej w Bratoszewicach i wsi Woli Błędowej. 

Problemy i uwagi zgłoszone przez mieszkańców: 

 W sprawie tego transportu były liczne interwencje u pana Burmistrza, u zastępcy 

Burmistrza, ten transport materiałów nie powinien odbywać się przez wieś, teraz też 

jeżdżą, a powinni drogą serwisową. Transport odbywał się 24 godziny na dobę, 

samochody jeździły ciągiem. My już mamy dosyć tego przez dwa lata. Kto będzie 

wypłacał odszkodowanie, wysłali nas do ubezpieczyciela Warty, okazuje się, że Bunte 

nie ubezpieczyło się od powierzchownych strat, takich jak: popękane tynki budynków, 

ogrodzenia. Jak by się budynek zawalił to odszkodowanie się należy.  

 Mieszkaniec ul. Wolskiej pytał kto do dwóch tysięcy poniesie koszty, mamy 

poniszczone ogrodzenia, mury budynków, my ponieśliśmy koszty powyżej 2 tysięcy. 

Oni mieli to zrobić, a teraz się wyprowadzają. Tak się nie załatwia mieszkańców. 

Burmistrza nie było do tej pory, ani zastępcy. Gdzie była gmina, gdzie burmistrz, nie 

powinni  pozwalać na przejazdy przez Bratoszewice tymi drogami. To nie jest opiekun 

wsi i miasta. Na początku były znaki do 10 t, później żeście skasowali, na taką 

nieutwardzoną drogę. Czy byliście na Woli Błędowej chociaż raz, od czego wy 

jesteście radni, rada, burmistrz, zastępca burmistrza ? Nikt nic nie robił.  

 Mieszkanka Woli Błędowej: rok temu pani Motylińska chwaliła nas za cierpliwość, 

ale  dzisiaj cierpliwość się skończyła, chcemy odnowy tej drogi, poboczy, rowy 

melioracyjne są pełne wody, przez panujący kurz nie otwieramy okien, non stop 

jeżdżą tiry. Prosimy burmistrza, aby nas w tym wspomógł, bo tutaj jest gospodarzem. 

Do tej pory nikt się tym nie interesował. Droga w Woli Błędowej miała być zrobiona 

do końca kwietnia tego roku, a do tej pory nic się nie dzieje, umowy w tej sprawie nikt 

nie widział.  

 Mieszkaniec Woli Błędowej: nie ma na sesji Starosty, ale jest pan Burmistrz, który 

może monitować w naszej sprawie. Nie ma sensu, aby wszyscy jechali do starostwa. 

Jak wygląda sprawa protestu niewyjaśnionego do końca, widziałem jedno z pism u 

radnego, gdzie obiecano drogę utrzymać w przejezdności, że wszystko będzie tak jak 

było. Mieszkańcy Woli Błędowej mają ogrodzenia uklejone białą mazią, co z naszymi 

ogródkami? Ta droga miała i ma być przejezdna nie tylko dla samochodów 

ciężarowych, ale i osobowych.  

 

Przewodniczący rady przypomniał, że obie drogi są drogami powiatowymi, ich zarządcą jest 

Powiat Zgierski, który jest odpowiedzialny za ich stan i oznakowanie. Nie mam mocy 

decyzyjnych, aby wpływać na decyzje Starosty. Uważam, że powinno się odwiedzić starostę 

w jego siedzibie, na. na sesji.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że budowa autostrad jest trudnym zadaniem dla całej 

naszej gminy. Jeżeli chodzi o zabezpieczenie dróg, którymi odbywa się transport, to drogi 

gminne są zabezpieczone, w przypadku nie wykonania umów pozostaje droga sądowa. Droga 

w Woli Błędowej i ul. Wolska w Bratoszewicach to drogi powiatowe, nie Burmistrz ustawia 
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na nich znaki, nie decyduje kto będzie tą drogą jeździł, to zarządca drogi o tym decyduje. W 

pełni zgadzam się ze wszystkimi zgłoszonymi uwagami, ale ja nie mam przełożenia na 

starostę powiedział Burmistrz Andrzej Jankowski. To  państwo również powinniście mnie 

wspierać, bo zależy mi na tym, aby droga była zrobiona, nawet jeśli starostwo nie podejmie 

działań zmierzających do odtworzenia drogi, to będziemy robili wszystko, łącznie z drogą 

sądową, jeżeli chodzi o uszkodzenie kanalizacji to będziemy walczyć o jej naprawę. Na razie 

nie ważna jest wysokość odszkodowania, nie ważne, że firma Bunte była nieubezpieczona, 

ważne, aby państwa roszczenie znalazło się w sądzie. W tym przypadku trzeba dokonać 

pozwu zbiorowego. Należy spotkać się wspólnie z prawnikami i przystąpić do tych działań, 

gmina będzie pomagać w sensie doradztwa. Burmistrz nie jest władny do wszystkiego, to jest 

droga publiczna, drogi nie można zamknąć od tak sobie.  

Burmistrz zaproponował, aby wspólnie z mieszkańcami wybrać się na sesję powiatu 

zgierskiego.  

 

Mieszkaniec ul. Wolskiej powiedział, że powinniśmy się spotkać 1,5 roku temu i zabronić 

przejazdu tymi drogami. Uważam, że jeżeli jest burmistrz w porządku to powinien nas zebrać 

i pojechać załatwić tą sprawę, ale takiej propozycji nie było. Burmistrz sobie załatwił, że koło 

niego nie jeżdżą tiry.   

 

Burmistrz powiedział, że nie zgadza się z tą opinią, nie jest za późno, wszystkie umowy, 

które zostały podpisane zostały przesłane do GDDKiA w Łodzi i firma musi się rozliczyć z 

GDDKiA.  

 

Radny Czesław Polit mówił: ja tą drogą jeżdżę i rozumiem to rozgoryczenie. Nie było 

miesiąca, abyśmy nie rozmawiali o tej drodze na sesjach, na komisjach. Próbowaliśmy 

Starostwo namówić do podpisania umów, może zrobiliśmy za mało, może mogliśmy jeszcze 

więcej, ale nie nic. Problem był widziany, inwestycja jest jeszcze nie zakończona. Trzeba 

przyznać, że starosta zachował się lekceważąco.  

 

Mieszkanka ul. Wolskiej pytała, czy gmina może pomóc zablokować wypłatę ostatniej 

transzy wynagrodzenia dla firmy Bunte. Pan Starosta nie potrafi  pomóc, to Gmina niech 

pomoże.  

 

Burmistrz powiedział, że Gmina nie jest stroną i nie może blokować wypłat wynagrodzenia. 

Dalej mówił: nie wiem dlaczego jestem tak atakowany przez niektórych mieszkańców, 

transport jest koło mojego domu, ale nie ja o tym decyduję.  

 

Na salę obrad przybył radny Bogdan Walczak godz. 10.35.  

 

Mieszkaniec Woli Błędowej: Państwo może postulowali, ale czy Gmina wie, że wzrosło nam 

zużycie wody, czy ktoś pomyślał, aby nam w tym pomóc. Prosimy także o poinformowanie 

Starosty o takiej sytuacji, że robi się sytuacja mocno nieświeża, wy macie z nim kontakt. Czy 

ktoś pomyślał o naszych ponoszonych kosztach związanych z psuciem samochodów, 

większymi ilościami prania, większym zużyciem wody, a przede wszystkim utratą zdrowia. 

Może można byłoby coś zrobić, abyśmy do tego interesu nie dokładali.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz przypomniał o petycji, jaką wysłał do Starosty w marcu 2011 

roku. Powiat odpowiedział, że podejmuje działania w celu poprawienia użytkowania drogi dla 

okolicznych mieszkańców, usunięcia zabrudzeń z ogrodzeń posesji i budynków, a droga 

będzie utrzymywana w przejezdności i czystości. Jest źle, proponuję spotkanie Burmistrza, 
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dwóch radnych RM, radnych powiatowych, pani mecenas, mieszkańców Woli Błędowej i ul. 

Wolskiej.  

 

Radny Bogdan Walczak: warto wrócić wstecz do pewnego okresu, kiedy był dyskusja, 

zapewnienia co to nie będzie i jak nie będzie, jeżeli chodzi o zarządców dróg powiatowych i 

wojewódzkich. Wszystko to przekazywał pan burmistrz, przekazał to co wiedział. Tak jak w 

innych sprawach dot. powiatu to można wyciągnąć jeden wniosek, mnie osobiście chodzi o 

zmianę powiatu, albo o wystąpienie do Sejmu, Prezydenta, że po co jest powiat, jeżeli pewne 

instytucje ciążą, to po co są. Stryków, ul. Targowa także budzi wiele wątpliwości. Wola 

Błędowa - pamiętam te zobowiązania, deklaracje. Podobna sytuacja była w latach 2006-2007 

na ul. Warszawskiej, Brzezińskiej i Targowej. Do dziś dnia trwa to nadal. Dopóki Rada 

Miejska, władza nie wystąpią oficjalnie z protestem czy w innej formie to tak będzie. 

Pozwalamy na wszystko, samochody do budowy autostrady jeżdżą gdzie chcą. Mamy 

wicestarostów, których prawie strykowianie wybrali. Takich samorządowców trzeba 

eliminować.  

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie uwagi i bolączki Burmistrz i sam 

przewodniczący przekażą Staroście. 

Mieszkaniec ul. Wolskiej poinformował, że jeżeli przez tydzień nie otrzymają odpowiedzi to 

zadziałają w odpowiedni sposób.  

Radny Bogdan Walczak zaproponował, aby Staroście przesłać wypis z protokołu. 

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował o najważniejszych sprawach, którymi 

zajmował się w okresie między sesjami: 

 inwestycje ponad gminne – pilnujemy, aby zobowiązania firm zostały wykonane, 

które podczas budowy autostrad zostały zrobione, 

 przystąpiono do budowy dwóch rond: na ul. Ozorkowskiej i Kolejowej oraz ul. 

Brzezińskiej przy wiadukcie, dojazd jest utrudniony. Poszły informacje do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, aby postawiono znaki informacyjne o objazdach dla tranzytu. 

Jest zapewnienie firmy wykonującej te inwestycje o szybkim tempie ich realizacji.  

 

 

Ad. 8 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM w Strykowie, w przygotowaniu XXIII sesji rady 

oraz w uroczystościach związanych z 70- leciem OSP w Ługach. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zapoznała się z informacją dot. bezpieczeństwa w Gminie w roku 2011. W 

posiedzeniu udział brał Dowódca J R G w Strykowie oraz Komendant Komisariatu Policji w 

Strykowie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
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zapoznała się  z informacją dot. odbytych i planowanych  przetargów na zadania inwestycyjne 

przyjęte w budżecie na rok 2012 oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o dwóch  

posiedzeniach  Komisji, na których omawiane było sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 

2011. 

W imieniu Zarządu OSP w Strykowie Przewodniczący Komisji podziękował za ufundowanie 

prezentów z okazji 120- lecia OSP w Strykowie.   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła dwa posiedzenia. Na jednym z 

posiedzeń Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem oczyszczalni ścieków w Strykowie oraz 

jej potrzebami, na drugim posiedzeniu Komisja opiniowała projekty uchwał na bieżącą sesję . 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 

o posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się z informacją o  realizacji uchwały 

Rady Miejskiej w Strykowie dot. wykorzystania środków finansowych na realizację 

Programu współpracy Gminy z organizacjami pozarządowymi  w 2011 r. w tym środków 

wykorzystanych na organizację wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2012 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2012 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012-2022, 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głosów wstrzymujących się  
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c) zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

części nieruchomości oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

zawarcia umów, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w Przedszkolu samorządowym 

w Strykowie , 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosów wstrzymujących się  

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania z tych 

przystanków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji w Urzędzie M-G Stryków w 

imieniu Burmistrza zgłosiła następujące autopoprawki do projektu uchwały: 

w załączniku nr 1 do projektu uchwały w pkt. 8 nazwę miejscowości zmienić z Sosnowiec na 

Smolice, 

w załączniku nr 1 do projektu uchwały dopisać pkt  96 z nazwą Stary Imielnik-  miejscowość  

Moskule  

Głosowanie autopoprawki : 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką: 15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego 

przekazania na rzecz Gminy Stryków nieruchomości położonej w 

Bratoszewicach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał ,czy ulica odchodząca od ul. Wolskiej w Strykowie , przy 

której mieszkają pp. Olszewscy, Kubiccy, Patorscy jest drogą gminną? Jeżeli tak to radny 

prosił o naprawienie nawierzchni tej ulicy. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał co słychać ze szpitalem w Głownie? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że nie jesteśmy jako 

samorząd informowani o poczynaniach szpitala. Miasto Głowno nas nie informuje, jednak 

jeżeli jest taka potrzeba to wystąpimy do Głowna o udzielenie informacji w tej sprawie. 
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Radny Łukasz Orłowski  mówił o tym, że skarżą się mieszkańcy wyższych pięter bloków na 

Os. Stary Rynek i mieszkańcy  obrzeży  miasta na brak ciśnienia wody. 

 

Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział, że ze strony 

Zakładu wszystko jest w porządku. Hydrofornia jest w trakcie modernizacji, której 

zakończenie planowane jest w październiku 2012 r. Są budowane dwa duże zbiorniki na 

powierzchni do których będzie pompowana woda, która do sieci będzie już tłoczona z 

powierzchni. Dotychczasowe działające w hydroforni urządzenia są niewydajne zwłaszcza w 

okresie suszy. W przyszłym roku o tej porze sytuacja zaopatrzenia w wodę powinna się 

radykalnie poprawić. 

 

Radny Włodzimierz Grochocki pytał czy w okresie suszy kiedy jest zwiększony pobór 

wody można zwiększyć ciśnienie w wodociągu aby nie było problemów z brakiem wody? 

 

Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział, że 

zwiększanie ciśnienia nie jest zgodne z prawem ponieważ woda idzie wtedy z pominięciem 

filtrów. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił, że jeżeli susza będzie się 

przedłużać  to będzie zakaz podlewania w wyznaczonych godzinach. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił o problemie niskiego ciśnienia  wody na końcówce ul. 

Warszawskiej. 

Radny  przypomniał, że na posiedzeniu dwóch połączonych Komisji został wypracowany 

wniosek, aby zainstalować przy rynku na ul. Targowej  mapę z informacją gdzie można 

handlować i jakimi artykułami. Do tej pory mapa taka nie jest zrobiona. Radny apelował do 

burmistrza aby zmobilizować zarządcę targowiska do zamieszczenia takiej tablicy. 

 

Radny Józef Migdałek mówił : zwiększona ilość wody to jednocześnie zwiększona ilość 

ścieków. Radny pytał czy oczyszczalnia gotowa jest na przyjęcie większej ilości ścieków? 

 

Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor ZGKiM w Strykowie odpowiedział, że  zbiorniki w 

oczyszczalni są wystarczające natomiast urządzenia czyszczące są przestarzałe. 

 

Radny Andrzej Pożarlik zwrócił uwagę na spalony ,, witacz ˮ na granicy z Gminą Głowo i 

apelował o podjęcie działań zmierzających do jego wymiany. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.  

  

Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki poinformował, że w związku z 

wprowadzeniem sygnalizacji świetlnej przy budowie ronda zaczynają się korki. Wnioskował, 

aby w celu usprawnienia wyjazdu na ul. Kopernika w Strykowie po stronie parzystej, na 

odcinku od ul. Kolejowej do ul. Stodolnianej na czas budowy ronda ustawić znak zakazu 

zatrzymywania się i postoju. Drugi wniosek: na ul. Kopernika w Strykowie ustawić znak 

zakazu skrętu w lewo w ul. Kolejową dla samochodów pow. 10 t.  
 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił, że w przypadku kolizji lub wypadku na DK 14 tiry jeżdżą 

ul. Polną w Bratoszewicach i dalej przez Wyskoki, niszczą drogę, zarywają obrzeże, chodzi o 

ustawienie znaku zakazowego. Radny ponownie poprosił o wycięcie zakrzaczeń przy ul  

Ogrodniczej 24 w Bratoszewicach.  
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Radny Czesław Polit zgłosił wnioski do Powiatu Zgierskiego:  

 kiedy będzie modernizowana droga powiatowa w Bratoszewicach, ul. Wolska, Wola 

Błędowa, Koźle do granicy z Gminą Głowno.  

 czy rozważana jest przebudowa skrzyżowania dróg przy kościele w Koźlu? 

Radny Polit zgłosił, że krawężniki przy chodniku w Tymiance są do wymiany, zgłosił 

naprawę dziur w drogach powiatowych na terenie całej gminy, a w szczególności w 

Tymiance, Osse, Koźlu.       

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle mówił o sprawie, która ciągnie się już 7 lat, chodzi o 

odwodnienia z autostrady pod lasem. Komisja Rolnictwa pojechała, spotkała się na miejscu w 

terenie, interwencje u prezesa Gminnej Spółki Wodnej w Strykowie są bezskuteczne. Pan 

sołtys poruszył temat przydomowych oczyszczalni ścieków, które są montowane w Gminie 

Stryków, chodzi o oczyszczalnie z natlenianiem, co nie wpływa korzystnie na zapach, który 

się cofa z rury wentylacyjnej. To jest powinien dyskomfort, ktoś z inwestycji powinien to 

sprawdzić. Kolejną sprawą poruszaną przez sołtysa Koźla była kwestia skrzyżowania 

Tymianka -Koźle-Osse, miał być odsłonięty zakręt, a lusterko, które tam jest to służy do 

oglądania się przy goleniu, na skrzyżowaniu, trzeba się wychylać, aby zobaczyć samochód od 

strony Ossego. Miało być także sprawdzone natężenie ruchu. Do tej pory nie ma wjazdu na 

CPN na ul. Brzezińskiej w Strykowie od strony Strykowa, może trzeba ponaglić komisje 

bezpieczeństwa ruchu.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że jeżeli chodzi o oczyszczalnie to problem 

zostanie sprawdzony, a ul. Brzezińska w Strykowie nie była jeszcze odnawiana w sensie 

oznakowania poziomego.  

 

Radny Karol Lenart zgłosił wniosek dot. wykaszania poboczy dróg w Niesułkowie oraz 

brak widoczności na skrzyżowaniu ul. Targowej i ul. Wczasowej w Strykowie mimo 

zamontowanego lustra drogowego.  

 

Radny Józef Migdałek wnioskował o rozpatrzenie możliwości ustawienia na czas budowy 

ronda przy ul. Ozorkowskiej i Kolejowej znaku zakazu zatrzymywania się i postoju na ul. 

Kolejowej, na odcinku od ul. Ozorkowskiej do ul. Batorego po obydwu stronach.    

 

Pan Tadeusz Widalski sołtys wsi Kalinów wnioskował o wystąpienie do policji, aby 

podczas wypadków ruch na DK 14 puszczać wahadłowo, a nie objazdami przez Kalinów.  

 

Radny Bogdan Walczak mówił o zalewie, placu zabaw, kilkakrotnie zgłaszał i prosił o 

uprzątnięcie tego terenu, niestety ktoś musi to uprzątnąć, należy te śmieci zebrać. Gmina ma 

dbać o porządek. Jedna z mieszkanek interweniowała w Urzędzie, odesłana została do 

dyrektora OKiR. Na komisji rolnictwa była mowa, że dyrektor OKiR  w Strykowie został 

zobowiązany do tego, że będzie odpowiedzialny za utrzymanie czystości pod warunkiem, że 

zostanie wyposażony w odpowiednie środki. Radny mówił także o placu zabaw, na który 

zaprasza pan burmistrz, jeden z jego użytkowników przeraził się i powiedział, że jak się 

zaprasza, to trzeba wykonać to porządnie. Radny zgłosił także problem nieporządku przy 

pojemnikach na segregację przy ul. Piłsudskiego i Wschodniej.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że z konsekwencją będzie ścigał śmieciarzy, nawet 

kosztem inwestycji w 2013 roku. To my się tak zachowujemy, to trzeba wreszcie powiedzieć, 

to nie są anonimowi ludzie, obecnie wysłanych zostało 532 zawiadomienia do właścicieli 
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nieruchomości, aby wykazali się umową i potwierdzeniem wpłaty za odstawianie śmieci. 190 

osób przedstawiło umowy i rozliczenia za wywóz śmieci. Będziemy konsekwentni, jeśli 

chodzi o sprawy związane ze śmieciami. Burmistrz poinformował, że obecnie jest etap 

wyboru, kto otrzyma przydomową oczyszczalnię ścieków, jeżeli osoba nie udokumentuje 

odbioru śmieci nie otrzyma tej oczyszczalni.  

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza poinformowała, że pracownicy Urzędu 

poszli w teren w celu sprawdzenia umów i dowodów wpłat za wywóz śmieci i opróżniane 

zbiorników. W dzikich wysypiskach znajdujemy dowody winy, które przekazujemy na 

policję, która wszczyna postępowania, 5 spraw skierowanych jest do sądu. Trzeba się liczyć z 

konsekwencjami.   

Pani Janina Stańczyk przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum pytała co z 

działkowiczami.  

 

Pani Bożena Motylińska poinformowała, że na początek zostali wezwani właściciele 

działek, nawet jeżeli nie są zameldowani, ale posiadają nieruchomość, mogą zakupić worek z 

logo ZGKiM, opłata za worek to opłata za wywóz śmieci.  

 

Radny Czesław Polit mówił, że jeżeli widzimy, że ktoś wyrzuca śmieci to zwróćmy uwagę, 

bo my za to zapłacimy. Bądźmy czujni, nie udajmy, że nie widzimy pewnych rzeczy, śmieci 

nie są anonimowe. Odnośnie placu zabaw, to spotykam osoby zadowolone, że taka fajna 

rzecz jest w Strykowie.    

 

Radny Andrzej Pożarlik zasygnalizował problem braku koszy nad zalewem przy plaży, 

ludzie zabierają śmieci i wrzucają do kontenera na cmentarzu i parafia za to płaci, może 

wystarczy postawić kosze workowe na czas weekendu.  

 

Burmistrz powiedział, że za moment będzie to teren budowy, nie będzie możliwości 

korzystania z plaży.   

 

Radny Bogdan Walczak powiedział, że nie docierają do niego taki argumenty, np. radnego 

Polita. Sprawa śmieci to nie tylko sprawa Strykowa, ale całego kraju. Dziwię się, że Strykowa 

nie stać było na kosze nie tylko uliczne, gdzie tu nauka, porządek, a tylko podejrzenie, że ktoś 

wyrzuca, to gdzie ma wyrzucić, np. z chodnika w okolicy mojej, gdzie stał od 90 roku.  

 

Pani Bożena Motylińska powiedziała, że koło pana Walczaka został przesunięty kosz o 30 

metrów.     

 

Radny Bogdan Walczak powiedział takie złośliwości niech sobie pani zostawi. Od tego się 

zaczyna, trzeba zrozumieć po co jest kosz, gdzie powinien stać kosz, w jakiej ilości i 

odległości – zgodnie z ustawą, zmniejsza się ilość koszy, tam, gdzie jest droga najbardziej 

uczęszczana, tam gdzie chodzą dzieci do szkoły, gdzie ludzie wyrzucają, bo gdzie mają 

wyrzucić. Jest pani bardzo złośliwa i źle pani na tym wyjdzie. Dlatego proszę się liczyć ze 

słowami.  

Burmistrz poprosił radnego Walczaka o wskazanie miejsc, gdzie kosze zabrano.  

Radny Bogdan Walczak : w centrum chyba 10 koszy, ul. Targowa także. 

Burmistrz powiedział, że żadne kosze nie zostały zabrane, chyba, że ktoś ukradł.  

 

Radny Bogdan Walczak: będę fotografował, a szczególnie po weekendzie, ludzie wracają z 

plaży, wyrzucają do lasku.   
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Burmistrz: chodzi o taką obywatelską postawę. 

Radny Bogdan Walczak: powtarzam raz jeszcze ktoś u nas odpowiada za utrzymanie 

porządku, nie zwalajmy odpowiedzialności na kulturę ludzi. Sami sobie wydajemy taką 

opinie, złą kulturę mamy.   

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica przed zamknięciem punktu 10 porządku obrad 

wnioskował o zainstalowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą 

gminną w miejscowości Kiełmina.  

 

Więcej wniosków nie zgłoszono.   

 

                    

Ad. 12  Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodnicząca  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXIII  sesji RM radna 

Małgorzata Kiełbik   odczytała wnioski przyjęte przez Komisję:  

 

1    Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o udzielenie informacji w następujących 

sprawach : 

 kiedy będzie modernizowana droga powiatowa tj. Bratoszewice, ul. Wolska, Wola 

Błędowa, Koźle  do granicy z Gmina Głowno ? 

 czy rozważana jest przebudowa skrzyżowania dróg przy kościele w Koźlu? 

(wnioskodawca radny Czesław Polit) 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

2 Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o załatanie dziur w drogach 

powiatowych w m. Tymianka, Osse, Koźle, Niesułków Kol., Lipka (wnioskodawca 

radny Czesław Polit). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

3 Rozważyć możliwość ustawienia na czas budowy ronda ( Ozorkowska –Kolejowa)  

znaku  zakazu zatrzymywania się i  postoju  na ul. Kolejowej, na odcinku od ul. 

Ozorkowskiej  do ul. Batorego po obydwu stronach (wnioskodawca radny Józef 

Migdałek ). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

4 Wystąpić ponownie  do Zarządu Powiatu Zgierskiego o zainstalowanie lustra 

drogowego na skrzyżowaniu  drogi powiatowej z drogą gminną w miejscowości 

Kiełmina (wnioskodawca radny Paweł Kasica). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 
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5 Na ul. Kopernika w Strykowie ustawić znak zakazu skrętu w lewo w ul. Kolejową  dla 

samochodów pow. 10 t ( wnioskodawca radny Włodzimierz Grochocki ). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

6  Na ul. Kopernika w Strykowie po stronie parzystej, na odcinku od ul. Kolejowej do 

ul. Stodolnianej  na czas budowy ronda ustawić znak zakazu zatrzymywania się i 

postoju (wnioskodawca radny Włodzimierz Grochocki). 

Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXIII  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie:  14  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

 

Ad. 13  Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.40  dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 


